

Аннотация

Психофизиологические и индивидуально-психологические свойства водителей наземных транспортных средств органов пограничной службы / Мусийчук Артем Андреевич; Факультет философии и социальных наук, Кафедра психологии; научный руководитель Ксёнда Ольга Григорьевна.

Объект исследования: психофизиологические и индивидуально-психологические свойства человека.

Предмет исследования: психофизиологические и индивидуально-психологические свойства водителя органов пограничной службы.

Цель работы: выделить ведущие психофизиологические и психологические свойства водителя, влияющие на его навыки вождения.

Выявлено влияние психологической подготовки на формирование и развитие психофизиологических и индивидуально-психологических свойств водителей наземных транспортных средств в органах пограничной службы.

Abstract

Psychophysiological individually-psychological properties of drivers of vehicles of the border service / Musiychyk Artem Andreevich; the Faculty of philosophy and social Sciences, Department of psychology; research supervisor of Ksenda Olga Grigorievna.

Object of study: psychophysiological and individual psychological characteristics of the person.

Subject of research: psychophysiological individually-psychological properties of the driver of the border service.

Objective: to highlight the leading physiological and psychological properties of the driver affecting his driving skills.

The influence of psychological training on formation and development of psychophysiological individually-psychological properties of drivers of vehicles in the border service.